
Protokoll fra årsmøte i Sollihøgda Velforening

Tirsdag 25. mars 2025 kl. 18.00 på Sollihøgda barnehage/grendehus

Før selve årsmøtet ble det arrangert et informasjonsmøte. Først ble lag og foreninger med
tiknytning til Sollihøgda gitt anledning til å gi en oppdatering. Noen punkter:

o Svein Solheim (Hole menighetsråd) informerte om kapellet og oppfordret så mange
som mulig til å delta på dugnaden om kvelden den 13. mai og også å delta på
gudstjenestene. Første mulighet er palmesøndag, 13. april

o Erik Feltmann Halvorsen fra Sollihøgda Ski og Salongskytterlag informerte om faste
aktiviteter som eldrekafe, damegruppe og quiz-kvelder. I tillegg vil det bli forsøkt
felles sykkelturer til Sørsetra utpå våren.

o Christine Prøsch orienterte kort om Sollihøgda Jeger- og Fiskerforening

Deretter orienterte styret i Sollihøgda Vel om aktuelle saker:

. Barnehagen

. Buss

. Bom

. Nedklassifisering av E16

. Vann ogavløp

. Krokskogporten

Selve årsmøtet startet ca. kl. 19:00

1. Åpning.
Styreleder Jorun Skaret ønsket alle velkommen. Hele styret var til stede.

32 stemmeberettigede husstander møtte opp. Totalt var det ca. 45 personer til stede.

Britt Kvamme og Jon Østlyngen sørget for sjekk mot medlemsregisteret og utdeling av
'stemmelapper'.

2. Godkjenning av innkalling og dagsorden
Alle husstander der vi har registrert epostadresse har fått epost med innkalling til
arsmøtet. Innkalling og agenda ble også opplyst på Facebook og på hjemmesiden til
Sollihøgda Vel.
Innkalling og agenda ble godkjent.

3. Konstituering
Jorun Skaret ble valgt til møteleder og Egil Bjørgo som referent.
Christine Prøsch og Erik Feltmann Halvorsen ble valgt til å underskrive protokollen.

4. Årsberetn ing 2023 12024
Jorun Skaret leste opp et resyme av årsberetningen og den ble deretter godkjent uten
kommentarer. (vil bli lagt ut på hjemmesiden)
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5. Regnskap/revisjonsberetning
Britt Kvamme gikk gjennom regnskapet. (vil bli lagt ut på hjemmesiden)
Regnskapet ble godkjent uten kommentarer.

6. Innkomne saker
Det var ingen innkomne saker til årsmøtet

7. Valg

Ingemar Skaret representerte valgkomiteen og la fram følgende forslag:

Valgkomiteens forslag ble vedtatt ved akklamasjon.

Styret foreslo følgende valg av valgkomite:

Leder:

Styremedlem:

Styremedlem:

Styremedlem:

Styremedlem:

Revisor:

Revisor:

Valgkomite:

Valgkomite:

Egil Bjørgo

Referent

Jorun Skaret

Egil Bjørgo
Britt Kvamme
Ketil Jørstad

Mette Faksvaag Nilsen

Christine Prøsch

Monica Sørlie

Ingemar Skaret

Svein Solheim

Ikke på valg

Gjenvelges for 2 in
Ikke på valg
Gjenvelges for 2 ån

Velges for 2 åtr

Gjenvelges for2år
Gjenvelges for 1 år

Ikke på valg
Gjenvelges for 2 år

Erik Feltmann Halvorsen

Protoko llunderskriver

Styrets forslag ble vedtatt ved akklamasjon.

Avslutning

Styreleder overrakte blomster til Jon Østlyngen som forlater styret, takket for
oppmøtet og ønsket alle vel hjem.

Sollihøgda, 25. mars 2025

1/9%{ Sn*^&"rx.
Christine Prøsch

Protokollunderskriver
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